
 

ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ ΚΙΝΗΜΑΤΟΣ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Αθήνα, 6/7/2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 τον Υπουργό Οικονομικών 
 τον Υπουργό Εσωτερικών 
 τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

ΘΕΜΑ:  «Τα βασικά ζητήματα των συμπολιτών μας στο Καστελλόριζο» 

Στις 15/6/2020 αντιπροσωπεία του Κινήματος Αλλαγής με επικεφαλής την Πρόεδρο του 
κ. Φώφη Γεννηματά επισκέφτηκε το Καστελλόριζο και είχε την ευκαιρία να συναντηθεί με 
τους κατοίκους του και με τους αιρετούς του Δήμου Μεγίστης και να ενημερωθεί για τις 
άμεσες ανάγκες τους. 

Οι ακρίτες μας ζούνε, εργάζονται και προοδεύουν με υπομονή και επιμονή στην 
ανατολικότερη άκρη της ελληνικής περιφέρειας. Ωστόσο υπάρχουν σοβαρά προβλήματα 
που χρήζουν άμεσης αντιμετώπισης από την Πολιτεία για να μη νιώθουν παραμελημένοι και 
ξεχασμένοι. 

Ζητάνε τη βελτίωση της συνδεσιμότητας και επισκεψιμότητας του νησιού, την ενίσχυση των 
υποστελεχομένων δημόσιων υπηρεσιών και κυρίως του περιφερειακού πολυδύναμου 
Ιατρείου Μεγίστης, τη βελτίωση της ασφάλειας των συνόρων και την τοποθέτηση δεξαμενής 
και διανομής ναυτιλιακού πετρελαίου προς διευκόλυνση των αλιευτικών και τουριστικών 
σκαφών. 

Δεδομένων όλων αυτών ερωτώνται οι ανωτέρω Υπουργοί: 

1. Θα βελτιώσουν την επιδότηση και το πρόγραμμα της αεροπορικής σύνδεσης με το 
Καστελλόριζο  ώστε να μην υποχρεώνονται όσοι θέλουν να το επισκεπτούν σε ενδιάμεση 
διανυκτέρευση στη Ρόδο;  

2. Θα επισπεύσουν παράλληλα και συμπληρωματικά την καθιέρωση γραμμών υδροπλάνων 
που θα διευκόλυνε την προσβασιμότητα στο νησί; 

3. Θα μας ενημερώσουν για τον αριθμό των οργανικών θέσεων, των υπηρετούντων 
υπαλλήλων και στελεχών σε υπηρεσίες αρμοδιότητας τους καθώς και για τις 
πρωτοβουλίες που προτίθενται να αναλάβουν για την κάλυψη των κενών, με ειδική 
μοριοδότηση για την πρόσληψη μονίμων κατοίκων; 

4. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθενται να αναλάβουν ειδικά για το κρίσιμο θέμα της ενίσχυσης 
του Πολυδύναμου Ιατρείου με Ιατρικό και Νοσηλευτικό προσωπικό; 

5. Θα επισπεύσουν την αποστολή ενός νέου ταχύπλοου περιπολικού σκάφους του 
Λιμενικού στο νησί; 

6. Θα δρομολογήσουν την τοποθέτηση δεξαμενής και διανομής ναυτιλιακού πετρελαίου 
προς διευκόλυνση των αλιευτικών και τουριστικών σκαφών; 

7. Θα αποδεχτούν την πρόταση του Κινήματος Αλλαγής, που έχει κατατεθεί επανειλημμένως 
με τη μορφή τροπολογίας, για επαναφορά του χαμηλού συντελεστή Φ.Π.Α. για τα νησιά; 
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8. Προτίθενται να παρουσιάσουν με αφορμή και τα ανωτέρω αιτήματα των κατοίκων του 
Καστελλόριζου ένα ολοκληρωμένο σχέδιο νησιωτικής πολιτικής που θα καλύπτει τις 
ανάγκες όλων των νησιών με βάση τα ιδιαίτερα χαρακτηριστικά τους; 

9. Προτίθενται να υιοθετήσουν την πρόταση μας για σύσταση Διακομματικής Επιτροπής για 
τη μελέτη μόνιμων μέτρων στήριξης των νησιών, η οποία έχει κατατεθεί στο πλαίσιο  
σχετικής πρότασης νόμου; 

 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Φωτεινή (Φώφη) Γεννηματά  

 

Βασίλης Κεγκέρογλου  

 

Δημήτριος Μπιάγκης  

 

Κωνσταντίνος Σκανδαλίδης  

 

Ευαγγελία Λιακούλη  

 

Χρήστος Γκόκας  

 

Χαρά Κεφαλίδου  

 

 




